
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2024-09-19 10:37:42

Ciolacu sustine gasirea de solutii pentru blocurile ilegale; Nicusor Dan pledeaza

pentru oprirea perpetuarii fenomenului

Premierul Marcel Ciolacu a declarat, joi, în debutul întrevederii cu  primarul Capitalei, Nicusor Dan, ca trebuie

gasite solutii pentru  blocurile ilegale, având în vedere ca în aceste constructii locuiesc  deja oameni.

Edilul general a replicat ca este importanta oprirea perpetuarii acestui  tip de urbanism, deoarece genereaza o

densificare a orasului si  îngreuneaza traficul.

În debutul întâlnirii de lucru, desfasurata la Primaria Capitalei,  premierul a declarat ca urmeaza sa fie discutata

prioritar chestiunea  traficului, dar s-a declarat convins ca primarul general va aborda si  problema cladirilor

ilegale, având în vedere ca este "subiectul  preferat" al acestuia.

"Aceasta este teza mea si este împartasita de specialisti: principala  cauza a traficului din Bucuresti sunt

constructiile ilegale. Şi nu de  acum un an, de doi, ci înca din 2004-2005", a spus Nicusor Dan.

Premierul a dorit sa stie daca aceste constructii ilegale reprezinta o  problema pentru trafic din perspectiva faptului

ca au adus un numar mai  mare de locuitori sau pentru ca "ar fi obturat" mai multe artere.

Edilul general a replicat ca aceste constructii au generat o mai mare  densitate si a oferit exemplul Drumul Taberei.

A mentionat ca în  proximitatea acestor constructii nu au fost edificate scoli, motiv  pentru care parintii folosesc

masinile pentru a-si duce copiii la  scoala.

"Nu este un mix între locuire si birouri, astfel încât sa încurajezi  oamenii sa locuiasca lânga birou si sa mearga pe

jos", a mai spus edilul  general.

"Sunt de acord cu toate aceste lucruri. Am vazut si propunerile. Şi ale  domnului Ciucu, ale domnului Baluta. Sa se

emita autorizatiile cu  obligativitatea de a construi si o scoala sau o gradinita. Numai ca în  aceste blocuri pe care

dumneavoastra le considerati ilegale - si e  dreptul dumneavoastra - locuiesc oameni. Daca demolam aceste 

blocuri...", a spus Ciolacu.

Nicusor Dan a replicat ca nu e vorba despre demolare, ci de a "nu perpetua" acest fenomen pe mai departe.

"Sunt perfect de acord. Dar si noi suntem obligati sa gasim o solutie.  Pâna la urma, pentru a gasi o solutie, trebuie

sa recunoastem ca este un  fapt împlinit", a precizat Marcel Ciolacu.

page 1 / 1


